
Proč jít na Gymnázium? 

Hodně lidí říká, že sem nemáme chodit, protože se budeme pořád učit, ale 

to není pravda. Učím se akorát na testy a úkolů míváme méně než na jinačích 

školách. Učitelé jsou tu hodní a snaží se, aby byla výuka zábavná, a mají 

s námi trpělivost. 
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